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Verslag 
(vergadering via videoconf.) 
 
Aanwezig: M. Seminck, G. Follens, E. Chevrolet, P. Van Waes, G. Struys, J. Jacobs, T. Willaert, R. 
Smith, L. Peetroons, J. Van Peteghem 
Verontschuldigd: / 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERG. 

Verslag van 31 augustus wordt goedgekeurd. 
 
Gery komt kort terug op de AV. Deze is zeer vlot verlopen en de voorstellen die aan bod kwamen, zijn 
unaniem aanvaard (op 1 club na). 
 

2 FEEDBACK WERKGROEP BOT (WINTER, INDOOR) 

Laatste vergadering op 8/9: 
 Evaluatie zomer: over het algemeen goed hoewel ook een groot deel atleten uit de boot 

vielen qua aanbod. De discipline omtrent de corona-maatregelen werd over het algemeen 
goed opgevolgd door iedereen. Bij de micro-meetings hield men zich niet altijd aan het 
concept. 

 draaiboek voor de veldlopen werd opgesteld 
 
Volgende vergadering zal gaan omtrent indoorseizoen/micromeetings 
 
 
De discussie die nu gevoerd wordt is of we vanuit de federatie opleggen dat er inschrijvingsgeld 
gevraagd wordt bij het vooraf inschrijven voor veldlopen. 
De meeste zijn hier voorstander van, al maakt Tony ook de bedenking wat te doen met niet-
aangeslotenen? 
Beslissing: minimum €3,00/atleet inschrijvingsgeld. Niet-aangesloten Ben/Pup/Min: €5 – Niet-
aangesloten vanaf Cad: €10,00  
 
Binnen 2 weken is een vergadering gepland omtrent de indoorwedstrijden in Gent.  
Voetnoot voor onszelf: onze vrijwilligers voor de kampioenschappen behoren tot de risicogroep… dus 
hen optrommelen voor deze organisaties is niet verantwoord. 
 

3 NATIONALE SPONSOR 

In de laatste rechte lijn met XXXXX. De onderhandelingen zijn bezig. (het gaat om een 4-jarige 
totaaldeal) 
 
 

4 KOSTPRIJS TRAINER A 

De kostprijs voor deelname trainer A bedraagt €1000,00 voor een 2-jarige opleiding. 
Ludwig maakt de bedenking dat dit duur is. 
Patrick Van Waes zegt dat dit deels te verantwoorden is om de lesgevers die 2 jaren te verlonen. 
Bovendien komen veel clubs hierin tussen wanneer de ‘student’ slaagt. 
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Men is het er toch over eens dat dit een gewoonte is. 
 
Het minimum en maximum aantal toegelaten studenten bepaalt ook mee de prijs. 
 

5 INTENTIEVERKLARING KANDIDATUUR EK U20 2025/2027 (VRAAG GOLAZO/MVD – EA) 

Cedric VB heeft laten weten aan Gery dat hij van European Athletics de vraag had gekregen of België 
kandidaat wou zijn voor organisatie van het EK U20. 

6 OPROEP KANDIDATEN BELEIDS- EN ADVIESCOMMISSIES 

De oproep voor al deze commissies zou nu ongeveer moeten vertrekken om dan in de 2de helft van 
oktober de verkiezingen te organiseren.  
RVB geeft fiat om dit op korte termijn te regelen. 
 

7 OPRICHTING ADVIESCOMMISSIE ETHIEK (DECRETALE VERPLICHTING) 

Er moet nog een adviescommissie ethiek opgericht worden tegen 1 januari om decretaal in orde te 
zijn. Deze oproep zal samen met de andere gebeuren. 
Vertegenwoordiging van club-vertrouwenspersonen + specialisten. Deze commissie zal X-aantal keer 
per jaar advies moeten uitbrengen. 
 

7 VERSLAG VAT 

Ludwig bespreekt het verslag van de VAT-commissie. 
De rvb is niet van mening dat iemand in meerdere adviescommissies moet zetelen. 
De VAT -commissie wil verwittigd worden van beslissingen alvorens deze bekendgemaakt worden. De 
rvb vindt dit geen prioriteit. Zij zijn tenslotte een adviescommissie. 
 

8 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

8.1 Competitie 

G. Struys is afwezig dus de bespreking van het verslag van 24/9 wordt uitgesteld. 
Één punt wordt wel aangehaald:  
 
Federale Kalender Zomer 2021 werd opgesteld. 
De commissie doet aan de KBAB het voorstel tot wijziging van het BK Jun/Bel van 18/9 naar 21/7. 
Hierbij de argumenten: 

• Periode is beter voor de atleten, voornamelijk halve fond en lange afstand. 
• Maakt het weekend van 18/19 september iets lichter (finale BvV pup/min + KvV/PK masters + 

BK hamer cad/sch/jun/bel). 
• BK Hamer beloften is ook op die dag, wat met atleten die bvb aan kogel willen deelnemen op 

het BK Jun/Bel? 
 
 

8.2 Recreatie 

 
7/9: Laatste vergadering. 
Er zal een Running&Co-maand ingericht worden adhv. verschillende webinars. Men denkt nog na over 
een virtuele challenge. 
 
 

8.3 Jeugd 

Laatste vergadering: 24/9 
 Evaluatie van de testen en testmeetings Diest en Bornem. Liesl had een enquête gestuurd 

naar bestuurders, ouders, juryleden,… hieromtrent. Feedback van de juryleden was gemengd. 
Merendeel was wel positief maar door de negatieve reacties is Mieke op het idee gekomen om 
de provinciale aanduiders eens duidelijk te briefen wat er staat te gebeuren.  

 Kids&Co dag gaat door op 17/10 
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9 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 26 oktober 
 30 november 

 

10 VARIA 

 Mail Liesl omtrent Sportkampen en samenwerking met Sporta. Men heeft geen bezwaar om 
hierin verder te gaan zolang het kosten/baten-plaatje nog klopt.  

 Noodfonds is nu officieel bekend en kan dus uitgerold worden. Michael mag starten met het 
hele proces. 

 Buitengewone Algemene Vergadering VST: wat is het stemadvies van onze federatie? Eerst 
Paul Thys, vervolgens Paula Vanhoovels. 
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